
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 188
Under det åbne samråd i Beskæftigelsesudvalget den 22. januar 2024, jf. BEU alm. del 
– samrådsspørgsmål E, gjorde ministeren meget ud af, at det burde være et særligt ind
satsområde, at offentlige skattekroner ikke gik til at understøtte de forhold, som rapporten 
fra Aalborg Universitet beskriver. Ministeren nævnte i den forbindelse, at udbudsloven 
ikke var hendes ressort, men at ”Det ikke er det samme som, at [red. ministeren] ikke 
synes det skal fylde noget i den her diskussion”. På hvilken måde og i hvilket omfang vil 
ministeren inddrage Erhvervsministeren i dette arbejde, og kan vi forvente en revision af 
udbudsloven i den forbindelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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